
Հարգելի՛ պարոն Մուրադյան, ի պատասխան Ձեր հարցմանը նշեմ որ, ընկերության
հիմնադիրները, թե՛ նաև տնօրինությունը երբեք որևէ անօրինական գործարքի չեն
գնացել, և չեն էլ գնա։ Դա նրանց համար սկզբունք է։ Հետևաբար պատասխանելով
Ձեր հարցադրումներին՝ հողամասի վաճառքի մասին տեղեկանալու և դրա ձեռքբերման
վերաբերյալ՝ պնդում եմ, որ ողջ գործընթացը սկսվել ու ընթացել է այնպես, ինչպես
սահմանված է համապատասխան օրենքներով և այլ իրավական ակտերով։
Ընկերության հիմնադիրներից Սոս Հակոբյանը նախկինում շուրջ 30 տարի

տիրապետել է Ձեր հարցման մեջ նշված և Ընկերության կողմից ձեռք բերված
հողամասին։

Ինչ վերաբերում է հողամասը շուկայականից ցածր գնով ձեռք բերելուն որևէ մեկի
դերակատարման վերաբերյալ Ձեր հարցին, ապա՝ հողամասի շուկայական արժեքի
մասին Ձեր պատկերացումներն Ընկերությունը չի կիսում, և, հետևաբար, որևէ մեկը չէր
կարող դերակատարում ունենալ տեղի չունեցած իրադարձությանը։


